
PROTOKÓŁ  Nr  XXII /  2012 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

w dniu 28 listopada 2012 roku 
 

      Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XXI sesji odbytej w dniu 24.10.12 r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Informacja o stanie oświaty w Gminie Miedziana Góra. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowe gminy Miedziana Góra 

na lata 2012 – 2020. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie 

gminy Miedziana Góra. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do jednej grupy odbiorców usługi polegającej na zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mie-

dziana Góra. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 15 Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miedziana Góra. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego Kostomłoty I cz. 4.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 
17. Sprawy różne. 
18. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
19. Zapytania i wolne wnioski. 
20. Zakończenie sesji. 

 
Obecni wg załączonych list obecności /zał. nr 1, 2, 3 do protokołu/. 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15. 
 
Ad. 1.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert otworzył XXII sesję Rady Gminy, powi-
tał wszystkich przybyłych na sesję – radnych, sołtysów, Wójta, Kierowników referatów Urzędu 
Gminy i jednostek organizacyjnych, radnego powiatu Ireneusza Żaka, redaktora gazety gminnej 
oraz przybyłych na sesję mieszkańców Gminy. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert na podstawie listy obecności stwierdził, 
że na sesji jest obecnych 15 radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że zgodnie z przyjętą zasadą, 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad będzie radny Orzelski Radosław, który wyraził zgodę. 
Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosami „za” wybrano sekretarza obrad radnego Orzelskiego Radosława. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Poinformował, że w materiałach są dwa stanowi-
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ska – w sprawie przyjęcia ceny drewna i w sprawie przyjęcia ceny żyta, te stanowiska będą pod-
dane pod głosowanie w punkcie 17 – sprawy różne. Spytał, czy są uwagi do proponowanego 
porządku obrad? Następnie stwierdził, że w związku z brakiem wniosków o zmianę porządku 
obrad,  to nie ma potrzeby przeprowadzania głosowania nad przyjęciem porządku obrad. Na se-
sję przybyli mieszkańcy sołectwa Tumlin-Wykień i w związku z tym udzielił im głosu. 
Pani Borkowska Dominika i Pan Olejnik Marcin przedstawili radnym sytuację dot. sporu o 
drogę dojazdową dz. Nr 100/11 w msc. Tumlin-Podgród oraz oczekiwania mieszkańców w tej 
sprawie, opis tej sytuacji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W imieniu wszystkich mieszkań-
ców posiadających budynki przy tej drodze zadeklarowali gotowość współpracy z Gminą w celu 
rozwiązania tego problemu. 
Radny Wałek Jarosław powiedział m.in. o temacie dowiedział się w czerwcu br. i jest zdania, 
że Rada Gminy musi w jakiś sposób pomóc tym ludziom. Mieszkańcy nabywali grunty zgodnie 
z prawem, posiadali wszystkie wymagane dokumenty. Uważa, że to stało się przez niedopatrze-
nie urzędników. Mieszkańcy chcą uniknąć kosztów i oczekują od Gminy rozwiązania tego pro-
blemu. Stawia wniosek formalny o powołanie komisji doraźnej w sprawie zajęcia się tym tema-
tem. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. sprawa rozpoczęła się w 1994 r. Starostwo w 
2001 r. upewniło Gminę, że jest właścicielem tej drogi. Dopiero Pan Knapczyk w 2010 r. rozpo-
czął całą procedurę, gnębi mieszkańców i Gminę, chce wyłudzić pieniądze tzn. chce, żeby jedna 
lub druga strona zakupiła ten grunt. Droga z mocy prawa stała się własnością Gminy, a mimo to 
została sprzedana. Sprawa toczy się w Sądzie, Starostwo nie może rozpocząć żadnego procesu. 
Gmina ma coraz więcej dokumentów w tej sprawie. Wyraził nadzieję, że Gmina wygra sprawę i 
Mieszkańcy będą mogli spokojnie żyć. 
Radny Wałek Stanisław uważa, że ta sprawa należy do Starostwa Powiatowego, wydano po-
zwolenia na budowę, a to wymagało dostępu do drogi. 
                             
Wywiązała się dyskusja. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że Rada musi poważnie po-
traktować tą sprawę i pomóc mieszkańcom. Poddał pod głosowanie – kto jest za powołaniem 
komisji doraźnej do zajęcia się tym tematem? 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zdecydowała o powołaniu komisji doraźnej. Składem osobowym radni zajmą się w 
punkcie 17 porządku obrad tj. sprawy różne. Następnie podziękował mieszkańcom za przedsta-
wienie tego tematu. 
              
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony przed sesją w celu zapoznania się, jak również był na stronie BIP. Spytał, czy 
Radni mają uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? W związku z brakiem uwag poddał pod gło-
sowanie przyjęcie protokołu nr XXI sesji odbytej w dniu 24 października 2012 r. 
                       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. W wyniku pytań rozszerzył sprawy zawarte w sprawozda-
niu oraz udzielił odpowiedzi na pytania. 
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Ad. 7.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że przekazane zostały mate-
riały dot. stanu oświaty na terenie Gminy. Poprosił o wypowiedzenie się w tej sprawie Dyrekto-
rów Szkół.  
                           Materiały stanowią załączniki od nr 6 do nr 9 do protokołu. 
Sekretarz Gminy Miroslawa Duda poinformowała, że z ustawy o oświacie wynika obowiązek 
przedstawienia Radzie Gminy informacji o stanie oświaty, która została opracowana i przedło-
żona Radzie Gminy. W związku z tym na sesji są obecni Dyrektorzy szkół i w razie wątpliwości 
mogą udzielić odpowiedzi. 
Dyrektor ZS w Ćmińsku Wójcikowski Krzysztof w imieniu wszystkich Dyrektorów przed-
stawił problemy, z jakimi borykają się podczas codziennej pracy z dziećmi, problemami finan-
sowymi oraz z wynikami nauczania. Wyniki nauczania są zadawalające natomiast mają świado-
mość, że zdecydowanie dużo kosztuje Gminę utrzymanie oświaty. W szkołach wprowadzane są 
oszczędności na ile jest to możliwe, są też pozyskiwane środki z zewnątrz. 
Radny Wałek Jarosław jak wszystkim wiadomo mówi się, że oświata pożera większość budże-
tu gminy. Patrząc na cyfry wyraźnie widać wzrost kosztów na oświatę. Nie jest to wina Gminy i 
Dyrektorów, to jest wina samej góry, czyli ministerstwa. Mimo to należy szukać oszczędności. 
Mogą być szkoły stowarzyszeniowe, ale będzie wojna. Mimo to może należałoby podjąć ten 
temat. Jest prośba do Dyrektorów – nauczyciel dostaje z budżetu gminy pieniądze na dokształ-
canie, może Dyrektorzy przedyskutują to z Nauczycielami i uznają za stosowne złożenie wnio-
sku o rezygnację z tych środków. Są to niewielkie pieniądze, jeżeli nie będzie wniosku o rezy-
gnację to nic się nie dzieje. 
Skarbnik Gminy Szymon Sikora przedstawił rozliczenie wydatków w dziale 801 oświata i 
wychowanie, które stanowią zał. nr 10 i 11 do protokołu. Kwoty z roku na rok zwiększają się, 
przekazywana dla Gminy subwencja nie pokrywa w całości wydatków na oświatę i trzeba podjąć 
działania w celu szukania oszczędności w wydatkach. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 
Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych o zwołanie posiedzenia Komisji i rozmowy z Dyrekto-
rami szkół czyli wspólnego szukania oszczędności. Podziękował dyrektorom za starania i pozy-
skiwanie środków z zewnątrz, a także za szukanie oszczędności w wydatkach szkół. Na koniec 
podziękował za przybycie. 
 
 
Ad. 8.  
Skarbnik Gminy Szymon Sikora szczegółowo omówił proponowane zmiany w projekcie 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok zgodnie z załącznikiem nr 12 do pro-
tokołu. Powiedział, że zmiany budżetu powodują zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 
gminy. Następnie udzielił wyczerpujących odpowiedzi na pytania. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna prze-
kazała, że w dniu 26.11.12 r. odbyło się posiedzenie Komisji na którym pozytywnie zaopiniowa-
no zmiany przedstawione w projektach uchwał. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2012 rok wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 157 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Moćko Zdzisław. 
 
 
Ad. 9.   
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2012 – 2020 wraz z 
załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 158 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
Następnie ogłosił półgodzinną przerwę w obradach  godz. 12.00 do 12.30. 
Ze względu na ważne sprawy osobiste obrady opuścił radny Wójcicki Romuald. 
 
Ad. 10. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  powiedział, że temat taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
2013 r. był omawiany na posiedzeniach Komisji w dniu 26.11.12 r. Jak już informował w roku 
bieżącym zapłacono opłatę za urządzenia znajdujące się  w pasie drogowym i to ma wpływ na 
taryfy. Taryfy pozostają na poziomie bieżącego roku. 
Radny Fornalski Edward przekazał prośbę mieszkańców, żeby cena za ścieki była na obecnym 
poziomie, nie podwyższać. Na 2013 rok pozostawić dopłatę w takiej samej wysokości jak w 
2012 r. tj. 1 zł do 1m3 ścieków. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna prze-
kazała, że w dniu 26.11.12 r. odbyło się posiedzenie Komisji na którym nie wniesiono zastrzeżeń 
do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. Komisje wnioskowały o dopłatę do ścieków dla 
pierwszej grupy odbiorców w wysokości 50 gr. do 1m3 a przedłożony projekt uchwały o dopła-
tach był tylko dla drugiej grupy odbiorców. Proponował zrezygnować z dopłaty dla pierwszej 
grupy odbiorców i taki przedstawił projekt uchwały. Taryfa na 2013 rok jest na poziomie 2012 
roku i jest to koszt oczyszczania 1m3 ścieków, natomiast projekt uchwały o dopłatach generuje 
cenę jaką będą płacić mieszkańcy. 
Radca Prawny Ewa Kokowska powiedziała, że zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w 
wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada Gminy ma uprawnienia zatwierdzić lub od-
mówić zatwierdzenia taryf. Przy odmowie należy przedstawić, że projekt uchwały został przygo-
towany z naruszeniem przepisów. Stwierdziła, że przedłożony projekt uchwały nie narusza prze-
pisów i w związku z tym należy zadać pytanie – czy Rada Gminy zatwierdza taryfy i poddać pod 
głosowanie projekt uchwały. 
                      Podczas dłuższej dyskusji odpowiedzi na pytania udzielali Wójt Gminy, Radca 
Prawny i Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miedzianej Górze. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński zakończył dyskusję i poprosił o odczyta-
nie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie za-
twierdzenia taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Miedziana Góra wraz z 
załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 10 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 159 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 11. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. był przesłany projekt uchwały w sprawie dopła-
ty do jednej grupy odbiorców usługi polegającej na zbiorowym odprowadzaniu ścieków z pro-
pozycją dopłaty 5,40 zł / 1m3 netto dla drugiej grupy odbiorców tj. dla odbiorców ścieków pod-
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łączonych do oczyszczalni w msc. Ćmińsk ul. Podgród. Proponował zrezygnować z dopłaty dla 
pierwszej grupy tj. odbiorców podłączonych do oczyszczalni ścieków w Kostomłotach Drugich 
Laskowa. W dniu 26.11.12 r. odbyły się posiedzenia Komisji Rady Gminy na których wniosko-
wano o dopłatę 50 gr. do 1m3 netto dla pierwszej grupy odbiorców. W związku z tym dokonał 
autopoprawki i przedstawia projekt uchwały w sprawie dopłaty do wszystkich taryfowych grup 
odbiorców usługi polegającej na zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Jak wcześniej mówił 
uchwalona dopłata ma wpływ na cenę ścieków, jaką będą płacić mieszkańcy. Należy również w 
budżecie gminy na 2013 rok uwzględnić wydatki z tym związane. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna poin-
formowała, że na posiedzeniu Komisji w dniu 26.11.br. była dyskusja w tej sprawie, ale Komisja 
nie przyjęła żadnego stanowiska. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że Radni otrzymali projekt 
uchwały i autopoprawkę projektu uchwały w sprawie dopłaty do ścieków. Otworzył dyskusję w 
tej sprawie. 
Radny Korczyński Marian  wnosi o odrzucenie projektu uchwały z autopoprawką, bo nie był 
przedłożony na 7 dni przed sesją i wnosi o głosowanie projektu uchwały przesłanej na 7 dni 
przed sesją tj. z dopłatą dla drugiej grupy. 
Radny Wałek Stanisław stwierdził, że jeżeli Rada Gminy utrzyma dopłatę do ścieków to trzeba 
będzie dołożyć z budżetu gminy czyli dopłata generuje wydatki z budżetu gminy. 
Radca Prawny Ewa Kokowska wyjaśniła, że na posiedzeniach Komisji był dyskutowany inny 
projekt uchwały. Teraz Wójt przedstawia projekt uchwały z autopoprawką dokonaną zgodnie z 
propozycją Komisji Rady Gminy. W pierwszej kolejności powinien być przegłosowany projekt 
uchwały wnioskodawcy. Jeżeli pada wniosek o odrzucenie projektu uchwały to należy go prze-
głosować. Po odrzuceniu autopoprawki Wójt złoży wniosek o głosowanie projektu uchwały 
omawianego na Komisjach. Dopłaty są w cyklach rocznych, obowiązują z nową taryfą i są z nią 
ściśle związane. Przedmiotem głosowania jest autopoprawka. Rada może a nie musi uchwalać 
dopłaty. Uchwalona dopłata ma wpływ na cenę. Jeżeli Rada nie uchwali nowej dopłaty to nie 
będzie obowiązywała uchwała o dopłatach z 2011 r. ponieważ dopłaty funkcjonowały z uchwałą 
o taryfach z 2011 r. na 2012 r. Natomiast Rada uchwaliła już nowe taryfy i musi być nowa 
uchwała o dopłatach. 
                        Podczas dłuższej dyskusji odpowiedzi na pytania udzielali Wójt Gminy, Radca 
Prawny, Kierownik ref. ITU i Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miedzianej Górze. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że dyskusja mogłaby trwać 
dłużej, ale wprowadza większe zamieszanie. W związku z tym skierował pytanie do Radnego 
Korczyńskiego Mariana, czy podtrzymuje swój ww. wniosek? 
Radny Korczyński Marian  wnosi o wycofanie ww. wniosku i nie poddawanie pod głosowanie. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poprosił o odczytanie autopoprawki pro-
jektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie do-
płaty do wszystkich taryfowych grup odbiorców usługi polegającej na zbiorowym odprowadza-
niu ścieków. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 8 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 160 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 
Radny Wałek Stanisław stwierdził, że projekt uchwały w sprawie taryf i dopłaty do taryf powi-
nien być wcześniej przekazywany radnym, a nie na 7 dni przed sesją. Radni mieliby czas na 
głębsze zapoznanie się i przedyskutowanie, nie byłoby takiej dyskusji na sesji jak to było w dniu 
dzisiejszym. 
                   Radni jak również i Wójt pozytywnie odnieśli się do ww. wypowiedzi radnego Sta-
nisława Wałka. 
Ad. 12. 
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Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że projekt regulaminu utrzy-
mania czystości i porządku na terenie Gminy Miedziana Góra był przedłożony Radzie Gminy w 
miesiącu październiku br. Radni na Komisjach dyskutowali na tym projektem. Spytał, czy są 
jeszcze pytania do przedłożonego regulaminu. W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie 
projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie regu-
laminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 161 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu 
 
Ad. 13.     
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że projekt uchwały w spra-
wie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i za-
gospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę był omawiany na Komisjach. Spytał, czy są pytania? W 
związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.   
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospo-
darowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 162 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
             
Ad. 14. 
Kier. ref. Bucki Tomasz – punkty 14 i 15 porządku obrad są powiązane ze sobą. Przystąpienie 
do sporządzenia zmiany Studium i przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego obejmują teren położony w południowo-wschodniej części sołectwa 
Kostomłoty I, wskazują teren pod budowę linii przesyłowej 220KV wraz z towarzyszącą infra-
strukturą oraz inne funkcje i formy użytkowania terenu jakie wynikną w toku prac nad Studium. 
Wskazał na mapie teren objęty zmianami. Udzielił odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie przy-
stąpienia do sporządzenia zmiany nr 15 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 163 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikiem graficznym, 
która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 15. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Kostomło-
ty I cz. 4 wraz z analizą zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospo-
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darowania przestrzennego terenu i stopnia zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miedziana Góra.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z Analizą i załącznikiem graficznym. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII / 164 / 12 w ww. sprawie wraz z Analizą i załącznikiem gra-
ficznym, która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że wpłynęło kolejne pismo 
mieszkańców Tumlina-Wykień ul. Dobra i Jasna, jest to odniesienie się do przesłanej uchwały 
Rady Gminy z dnia 26.09.12 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 
Sprawą zajmowała się Komisja Rewizyjna. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Wałek powiedział, że wpłynęła skarga na 
działalność Wójta Gminy w związku z niewykonaniem uchwały Nr XXXV/302/2010 Rady 
Gminy Miedziana Góra z dnia 16 września 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 
Gminę, w drodze darowizny nieruchomości, oznaczonej jako działki nr 319/1 i nr 320/1 położo-
nej w obrębie Wykień. Rada Gminy rozpatrywała skargę na sesji w dniu 26.09.12 r. podjęła 
Uchwałę Nr XX/144/12 uznając skargę mieszkańców Tumlina-Wyknia ul. Dobra i Jasna za bez-
zasadną. Mieszkańcy w dniu 19.10.12 r. złożyli ponowną skargę przywołując te same okoliczno-
ści. Komisja zwróciła się do Radcy Prawnego Ewy Kokowskiej o opinię prawną.        Po rozpa-
trzeniu wszystkich okoliczności Komisja Rewizyjna podtrzymała swoje stanowisko i taki też 
został przygotowany projekt uchwały na dzisiejszą sesję.   
Opinia prawna stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław  powiedział m.in. jest to drugi temat i jest 
fatum dla Tumlina. Urzędnik nie dopilnował załatwienia tematów. Komisja Rewizyjna tajnie 
obradowała,  nie powiadomiła zainteresowanych jak i radnych Tumlina. Nie widział treści skargi 
i czy ktokolwiek z radnych widział treść skargi? Mieszkańcom chodziło nie o interpretację 
prawną. Skonsultował uchwałę z innymi prawnikami i otrzymał rozbieżne interpretacje. Projekt 
uchwały jest jednostronny. Mieszkańcy nie negowali strony prawnej tylko opieszałość. Jak moż-
na głosować projekt uchwały, jeżeli nie zna się treści skargi.           
                       W związku z brakiem innych głosów Przewodniczący Rady Gminy poprosił o 
odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy wraz z uzasadnieniem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 6 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi za-
łącznik nr 22 do protokołu. 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński odczytał „Stanowisko Rady Gminy w 
sprawie przyjęcia ceny drewna do ustalenia podatku leśnego na 2013 r.” oraz „Stanowisko Rady 
Gminy w sprawie przyjęcia ceny żyta do ustalenia podatku rolnego na 2013 r.” Następnie poddał 
pod głosowanie przyjęcie Stanowisk. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. Stanowiska, które stanowią załącznik nr 22 i 23 do protokołu. 
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Wójt Gminy Maciej Lubecki  poprosił o szybkie przystąpienie do dyskusji nad przekazanym 
projektem budżetu gminy na 2013 rok. Przypomniał, że Rada Gminy musi rozpocząć dyskusję 
dot. strategii rozwoju gminy jak również nad sprawami szkół. Muszą być wypracowane wnioski. 
 Skarbnik Gminy Szymon Sikora przypomniał o zbliżającym się terminie rozliczenia funduszu 
sołeckiego za 2012 rok. Należy to zrobić w wyznaczonym terminie. 
                    
Ad. 18. 
Radna Żelazko Małgorzata odczytała interpelację dot. naprawy przystanków autobusowych w 
Bobrzy i Ćmińsku - Wyrowce przy drodze krajowej, chodzi o uzupełnienie szyb. Pisemną inter-
pelację złoży później, bo musi  poprawić tą, którą odczytała. 
 
Ad. 19. 
Sołtys Modrzejewska Bożena uważa, że należy zrobić wiaty autobusowe z bardziej trwałego 
materiału, żeby to nie były szyby. Poprosiła o wyremontowanie przed zimą. 
Radny Orzelski Radoslaw zasugerował, że wiaty przystankowe można zrobić z płyt komórko-
wych i blachy trapezowej, tak robią w innych gminach. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała – można zrobić przystanki murowane lub żelbetonowe, będą 
trwalsze. Zmieniać stopniowo, po kilka w roku. Blachę też potrafią zniszczyć. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poprosił o zwrócenie uwagi na estetyczny 
wygląd przystanków, nie tylko na ich trwałość. 
Radny Karczewski Marcin powiedział, że może pomóc. Ma kolegę projektanta, który może 
wykonać projekt ładnego przystanku. 
Sołtys Radek Zygmunt – mieszkańcy Kostomłotów Drugich Laskowa  pytają, czy coś wiadomo 
o wymianie słupów i modernizacji linii elektrycznej. Chodzą jacyś ludzie od domu do domu i 
rozdają umowy. 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki – chodzi projektant z PGE i daje wzór umowy, może być przesu-
nięcie i wymiana słupa linii energetycznej. 
Radny Moćko Zdzisław – nie rozmawiamy na temat śmieci, a trzeba przeprowadzić konsultacje 
z mieszkańcami. Czasu zostało niewiele, bo końca grudnia trzeba podjąć uchwały. Należałoby 
zrobić zebrania wiejskie i rozmawiać z mieszkańcami. Na dzień dzisiejszy radni i sołtysi mają 
bardzo mało informacji na ten temat. 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert – w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad zamknął XXII sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za udział. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Sesja zakończyła się o godz.  14.00. 
 
 
     Protokolant                                Sekretarz obrad                           Przewodniczący Rady Gminy 
 
   Halina Żelazna                             Orzelski Radosław                               Robert   Pokrzywiński 
 
 


